
Bestyrelsesmøde 18.5.2022  
Fremmødt: Lea & Sine 

Dagsorden:  

1. Opfølgning på markvandring 
2. Rundvisning i Fælleshuset 
3. Sommerferie 

 

Markvandring 

Vi havde markvandring den 26. april. Vi fik snakket om de ting vi havde diskuteret på 
bestyrelsesmødet den 21. april. Vi spurgte efter nøglebrikker til os begge, hvilket de lovede at få 
lavet. 
 

Rundvisning i Fælleshuset 

Den 6. maj var vi til rundvisning af det nye Fælleshus i Hasle. Vi fik vist og fortalt om de faciliter, 
kommende arrangementer samt muligheder der for brugen af Fælleshuset. Vi aftalte desuden 
med Bente, at hvis der var fremtidige arrangementer som vil være særligt interessante for 
beboerne i Atriumhuset, så vil hun kontakte os, så vi kan informere om dette i Facebook gruppen.  
 

Sommerferie 

Da begge bestyrelsesmedlemmer er i gang med at færdiggøre speciale og derfor har travlt med 
dette i maj og juni, går bestyrelsen derfor på sommerferie nu. Dog snakker bestyrelsen om at hvis 
tiden og vejret er til det, vil vi lave en forespørgsel på interesse for fælles grill på tagterrassen.  


